
Treść interpelacji radnego Ludwika Rakowskiego  
w sprawie ulgi dla Honorowych Dawców Krwi w Kolejach Mazowieckich 

 

W związku z artykułem p. Jakuba Chełmińskiego „Jak Koleje Mazowieckie zastawiły na mnie 
pułapkę, a ja naiwniak dałem się złapać”, opublikowanym 4 maja br. w Gazecie Wyborczej, 
zwracam się do Pana Marszałka z uprzejmą prośbą o wyjaśnienie kwestii poruszonych w 
artykule. W szczególności proszę o informację dotyczącą ulgi dla Honorowych Dawców Krwi 
– jeżeli ulga nie obejmuje wszystkich Honorowych Dawców Krwi, proszę o jej wprowadzenie 
w możliwie najkrótszym terminie. 

Mając na uwadze pojawiające się po raz kolejny opinie o nadmiernym skomplikowaniu taryfy 
stosowanej przez Koleje Mazowieckie, proszę o rozważenie możliwości jej uproszczenia i 
poprawy atrakcyjności oferty przewoźnika dla podróżnych. 

Jednocześnie uprzejmie proszę o informację kto prowadzi kontrolę biletów w pociągach Kolei 
Mazowieckich – jeżeli są to również pracownicy firm zewnętrznych proszę o informację w 
jakim trybie i na jaki czas został dokonany ich wybór. 
 


